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Verslag 15 oktober 2024: Geen opmerkingen. Johan Riemersma zal Siska van Hoof nog uitnodigen 
om onze bijeenkomst een keer bij te wonen. Op verzoek van Paul Meijer staan hieronder de 
antwoorden van Belinda Elfrink naar aanleiding van onze vragen. 
 
1.  Wat te doen met fietsen die er lang staan? De boa's hangen aan een fiets die lang staat een 
kaartje met het verzoek deze binnen ene bepaalde tijd weg te halen. Als dat niet gebeurt, wordt de 
fiets weggehaald. 

  2.  Wat is de stand van zaken van het project de Hof? Wanneer worden de bomen geplaatst? 
Momenteel is men bezig met een testopstelling en hopelijk kan daarna het vervolg plaatsvinden. 

  3.  Kan het vegen aan de Teut structureel een uurtje later? Omdat er op het vroege tijdstip nog 
allemaal auto's staan.  Deze vraag staat nog open en zodra ik daar antwoord op heb, kom ik hier op 
terug. 

  4.  Wat is het gebied van de autoluwe binnenstad? Zie bijgevoegde afbeelding. 

 

Gelote burgerraad: SGLA uitnodigen om over dit punt te praten? De gelote burgerraad begint in 
Amersfoort met het punt van het verminderen van de hoeveelheid afval, hoe kan dat gerealiseerd 
worden. We vragen ons af hoeverre aanbevelingen door de gemeente worden overgenomen. 
Afwachten dus. 

Gebiedsplan: eerst afwachten wat de plannen zijn voor we opnieuw Friso Smits en Karin Witteveen 
van de gemeente Amersfoort uitnodigen. Hoe ga je in de gemeente om met de belanghebbenden? 
Men zou eigenlijk namens ons en anderen de initiatieven moeten uitwerken of daar over 



meedenken. Johan vraagt Gereon Bargeman (Varkensmarkt) of hij ons over dit punt kan informeren. 
Het probleem blijft wie over iets bij de gemeente Amersfoort te bereiken is. 

Hof: er komt een proef van een jaar met plantenbakken en zitgelegenheid. Het is niet duidelijk hoe 
dit plan er uit ziet, ook op de website van de gemeente valt niets nieuws te lezen. Hoe gaat de 
evaluatie verlopen? Henk Vreekamp wellicht een keer uitnodigen. Paul Meijer probeert achter het 
plan van de proef te komen. 

Werkgroep groen: Amersfoort is 3e bij de grote gemeentes geworden bij het tegelwippen. 

Werkgroep nieuwe bewoners: geen aantal nieuwe bewoners in de binnenstad doorgegeven door de 
gemeente, wel is met 3 nieuwe bewoners gesproken. 

Werkgroep Goeie Buren: men overweegt om te stoppen met de bemiddeling rond de klusjes gaan 
stoppen. Op 5 januari is de nieuwjaarsbijeenkomst. Men komt tijdelijk bij elkaar in Onder De Linde in 
verband met een verbouwing in het Stadscafé.  

Werkgroep duurzaamheid: deze is opgeheven, men is teleurgesteld over het uitblijven van 
resultaten. Verticale zonnepanelen bij nieuwbouw is wellicht een interessante nieuwe ontwikkeling. 

Vergaderingen 2024: 17 december. 

Vergaderingen 2025: 21 januari, 18 februari, 18 maart, 15 april, 20 mei, 17 juni, 15 juli, 16 septem- 
ber, 21 oktober, 18 november en 16 december. In augustus (voorlopig) geen vergadering op de 
planning. 


